
Звіт депутата Черкаської обласної ради 
(за 12 місяців 2020-2021рр.)

ВОЛОЧАЙ Тетяни Валентинівни
(єдиний багатомандатний виборчий округ від Черкаської обласної 
організації політичної партії Всеукраїнське об'єднання «Батьківщина»)
Секретар постійної комісії з питань освіти, науки, культури, молодіжної 
політики та спорту

Робота в раді: 
Взяла участь у роботі всіх пленарних засідань 
обласної ради, депутатської фракції ВО 
«Батьківщина», а також більшості засідань 
постійної комісії з питань освіти, науки, 
культури, молодіжної політики та спорту.

Підтримала понад два десятка надважливих 
проєктів рішень, що сприяли або сприяють 
вирішенню суспільно-важливих проблем 
області.

НАЙВАЖЛИВІШИМИ СЕРЕД НИХ Є:

«Про обласну програму «Розвиток медичної допомоги методом трансплантації 
органів та інших анатомічних матеріалів в Черкаській області“ на 2021-2022 роки»

«Про обласну програму охорони навколишнього природного середовища на 
2021-2027 роки»

«Про обласний та районні бюджети на 2021 рік»

«Про обласну програму «Окремі заходи у сфері охорони здоров'я Черкаської 
області“ на 2021-2023 роки»

«Про обласну цільову соціальну програму ,,Молодь Черкащини“ на 2021 рік»,

«Про План реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2021-2023 
роки»,

«Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до міністерств освіти і науки 
та фінансів України щодо виділення додаткових коштів на закупівлю шкільних 
автобусів».



ЗАЛУЧЕННЯ КОШТІВ ДЕРЖБЮДЖЕТУ:

Завдяки рішенням обласної ради, які були мною 
підтримані у сесійній залі, з Держбюджету 
залучено загалом близько 700 млн грн. З них:
џ 100 млн грн - на фінансову підтримку 

обласних закладів охорони здоров'я,
џ 90 млн грн - на придбання медичного, 

навчального, комп'ютерного обладнання та 
меблів для обласних установ та закладів 
освіти,

џ 30 млн грн - на реалізацію обласних програм 
в галузі освіти,

џ 14 млн грн - на облаштування пожежної 
сигналізації в закладах освіти,

џ 11 млн. грн - на будівництво дитячих 
інклюзивних майданчиків для дітей з 
особливими потребами.

ЗАЛУЧЕННЯ ПОЗАБЮДЖЕТНИХ КОШТІВ НА МЕДИЦИНУ:

5 млн одиниць засобів індивідуального захисту (рукавички, захисні комбінезони, 
щитки, окуляри та пульсоксиметри ) передано Катеринопільській центральній 
райлікарні,

Кисневий концентратор - Звенигородській центральній райлікарні.

Кисневий концентратор - Канівському центру первинної медико-санітарної 
допомоги.

Відеогастроколоноскоп - Катеринопільській ЦРЛ.

Багатофункціональні медичні ліжка - Звенигородській, Катеринопільській, 
Канівській та Черкаській центральний райлікарням.



РЕАЛІЗАЦІЯ ГРОМАДСЬКИХ ІНІЦІАТИВ:
За мого сприяння на початку 2021 року в Черкасах проведено Всеукраїнський Форум 
«Взаємовигідного партнерства бізнесу, влади і громади». Він став майданчиком для 
дискусій та обміну досвідом у реалізації найуспішніших практик розвитку громад та 
подоланні викликів, з якими вони зіткнулися в результаті децентралізації.

Форум став поштовхом для реалізації в громадах області більш, як 50 різноманітних 
ініціатив, загальна вартість яких перевищила 6 млн грн.
џ 1,4 млн грн залучено коштів Фонду «МХП - Громаді» на реалізацію 30  соціально 

важливих проєктів громад Звенигородського, Канівського та Черкаського районів у 
межах програми мікрогрантів «Час діяти, Україно!».

Більшість з них уже реалізовані, завдяки чому вирішено низку локальних проблем 
територіальних громад, зокрема в галузі освіти, культури, спорту, екології та 
енергоефективності тощо.
џ 650 тис. грн залучено на реалізацію 13 проєктів щодо розвитку підприємництва на селі, 

у межах програми мікрогрантів «Село, кроки до розвитку».
џ 15 тисяч черкащан у 13 населених пунктах області (переважно у сільській місцевості), 

побачили сучасні українські кінострічки у межах туру «Кіно просто неба», проведеного у 
партнерстві Фонду «МХП - Громаді», Асоціації «Сприяння розвитку кінематографа в 
Україні – дивись українське!» та Державного агентству України з питань кіно. 

џ Понад 3 тис. осіб відвідали у Черкасах фестиваль сімейних цінностей My Family fast. 



РОБОТА З ВИБОРЦЯМИ: 
џ Організовано роботу постійно діючої громадської приймальні.
џ Проведено 12 прийомів громадян, на які прийшли більше 100 черкащан.
џ Розглянуто й опрацьовано в межах повноважень депутата обласної ради понад 120 

звернень. 
џ Більшість з них стосувалися питань книговидання, отримання матеріальної допомоги на 

лікування, діяльності об'єднань громадян, проведення культурно-масових заходів, 
функціонування об'єктів житлово-комунального господарства, стану доріг і пільгового 
перевезення певних категорій громадян.

ПУБЛІЧНІСТЬ:

Протягом 2021 року 
надала понад 30 
коментарів та інтерв'ю 
журналістам 
національних, обласних 
та районних ЗМІ. Серед 
них: «Укрінформ», 
«Суспільне: Черкаси», 
газети «Вечірні Черкаси», 
«Черкаський край», «7 
днів», інтернет-видання: 
«18000», «Прочерк», 
«ZMI.ck.ua», «Про все» 
тощо.


